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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
De rekenkamercommissie Medemblik-Opmeer heeft zich in 2022 aangemeld voor het 
DoeMee-onderzoek naar de ondersteuning van raadsleden. Dit onderzoek is uitgevoerd door 
PBLQ in opdracht van de Nederlandse Vereniging van Rekenkamers en 
Rekenkamercommissies. 

Hierbij bieden wij u graag de factsheet aan van dit onderzoek. De factsheet bevat een 
vergelijking tussen de gemeente Medemblik, de gemiddelden van alle gemeenten en de 
gemiddelden van de gemeenten in dezelfde grootteklasse. Een dergelijke vergelijking kan 
echter misleidend zijn. Zo valt op te maken uit de vergelijking, dat Medemblik meer begroot 
en besteedt aan de griffie, maar vervolgens wordt duidelijk dat andere gemeenten die in de 
vergelijking worden betrokken, de kosten niet op dezelfde manier toerekenen. Zo rekent 
Medemblik kosten voor communicatie en voorlichting toe aan de griffie, terwijl de andere 
gemeente dit slechts in 29% van de gevallen doen. 

Op sommige aspecten volgt Medemblik het patroon van de overige gemeenten. Zo is te zien 
dat het begrote budget voor het verzorgen van trainingen en opleidingen ten behoeve van de 
gemeenteraad niet geheel tot besteding komt, een beeld dat ook bij de overige gemeenten is 
te zien. Op andere aspecten wijkt Medemblik echter af. Zo ligt het begroot en het besteed 
bedrag voor fractie-ondersteuning in Medemblik beduidend lager dan bij de andere 
gemeenten. Ook het aantal informatiebijeenkomsten voor de raad ligt in Medemblik iets 
hoger. Ook is de gemeente Medemblik pessimistischer over de mate waarin de gemeenteraad 
ondersteund wordt om de kaderstellende en controlerende rol waar te maken.

De vergelijking geeft een beeld, maar draagt uiteraard geen verklaringen aan voor 
geconstateerde verschillen. Ook worden de verschillen niet beoordeeld in normatieve zin. In 
die zin is het DoeMee onderzoek een beschrijvend en geen verklarend onderzoek en leent het 
onderzoek zich niet tot het formuleren van aanbevelingen.

Ik vertrouw erop u hiermee voor dit moment voldoende te hebben geïnformeerd. 
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